

SAINT HONORE



Orsay Haute Couture

True to the spirit of the world famous Parisian couturiers, Saint Honoré is launching its new collection, Haute Couture, paying homage to one of the most exacting talents in the watchmaking industry: the setting of diamond. Entirely custom-made, each order is specific and can contain highly exclusive pieces, like the “full pave” with its 250 diamonds and 2 carats. Whether in the Haussman or Orsay models, the Saint Honoré Haute Couture collection is an irresistible combination of beauty and power, elegance and strength, polish and prestige. Crazy chic, with its monogram rotating like a Tourbillon, the Orsay version takes its inspiration directly from the SAINT HONORE Tourbillon 1885 Collection launched in 2005.

Movement	Ronda 6004 quartz movement
Functions	Hours, minutes and seconds
Case	Stainless steel set with 181 diamonds Water-resistant to 50 m
Dial	White mother-of-pearl set with 69 diamonds Screwed in caseback Curved glass SH logo second at 6 hours
Bracelet/Strap	Crocodile strap with folding buckle

SAINT HONORE



Orsay Haute Couture

Fidèle à l'esprit des grands couturiers parisiens, Saint Honoré lance sa nouvelle collection, Haute Couture, rendant ainsi hommage à l'un des plus exigeants savoir-faire de la tradition horlogère : le sertissage de diamants. Réalisée sur mesure, chaque commande est traitée individuellement et certaines exécutions, tel le « pavé » proposent jusqu'à 250 diamants et près de 2 carats. Que ce soit sur les modèles Haussman ou Orsay, la collection Haute Couture de Saint Honoré est une irrésistible combinaison mêlant beauté et puissance, élégance et force, raffinement et prestige. Follement chic, avec son monogramme tournant comme un Tourbillon, l'Orsay puise directement son inspiration de la collection Tourbillon 1885 inaugurée en 2005.

Mouvement	Quartz Ronda 6004
Fonctions	Heure, minute et seconde
Boîtier	Acier inoxydable serti de 181 diamants Fond vissé Étanche à 30 m
Cadran	Nacre blanche ajourée avec index en applique et 69 diamants Glace saphir galbée Petite seconde et logo SH à 6h
Bracelet	Cuir crocodile rose et boucle à ardillon